



Hong Kong Disneyland Travel Industry Salute Offers For Tourist Guides

香港迪士尼樂園向旅遊業界致敬

香港核證導遊尊享優惠

The 10th Anniversary celebrations are in full swing at Hong Kong Disneyland, and you're invited! With all-new shows and attractions – from “Mickey and the Wondrous Book” musical to the enhanced “Disney in the Stars” fireworks and “Fairy Tale Forest” – now is the perfect time to join in the celebration with the following great offers!

香港迪士尼樂園誠邀你參與10周年慶典！多項全新的遊樂設施及娛樂表演已相繼登場，包括大型音樂劇「迪士尼魔法書房」、配合影像投影技術的「星夢奇緣」煙花表演、「童話園林」等。樂園誠意推出特選優惠，邀請旅遊業界夥伴一起投入精彩的慶典！

Room Offer 住宿優惠

Enjoy exclusive discounts at Hong Kong Disneyland Hotel or Disney's Hollywood Hotel from now until December 21, 2016*!

由即日起至2016年12月21日*入住香港迪士尼樂園酒店或迪士尼好萊塢酒店，可尊享以下優惠：

- 🐭 Save up to 40% from Sundays to Fridays 星期日至五低至6折
- 🐭 Save up to 30% on Saturdays 星期六低至7折

For enquiry, please contact reservations@hongkongdisneyland.com.
如有任何查詢，可聯絡reservations@hongkongdisneyland.com。

*Block-out dates apply. For more details, please refer to Terms & Conditions.
Special room rates are subject to 10% service charge.
*不適用日子除外，詳情請參閱條款及細則。優惠房間價格須另付10%服務費。

**Book Now
立即訂房**

**Or Call 或致電
+852 1-830-830**

**Up to
40% off
低至6折**

Ticket Offer 門票優惠

Enjoy 10% off the published price of 1-Day and 2-Day Park Admission Ticket (applicable to General Admission Ticket and Child Ticket) from now until December 31, 2016. Eligible through online booking only.

尊享9折優惠訂購1日及2日樂園正價門票(適用於標準門票及小童門票)，優惠由即日起至2016年12月31日，只供網上預購。

**Book Now
立即訂票**

All offers are subject to the Terms & Conditions. Please refer to the Booking Page for additional information and to view the full set of Terms & Conditions.

以上優惠均受條款及細則約束，詳情請查閱訂房及訂票網頁內所列之條款及細則。

Please visit
請即瀏覽

www.hongkongdisneyland.com/offers/guides

for the online booking offers.
尊享網上訂票及訂房優惠。

©Disney

